
Zápis ze zasednání AS FaVU VUT ze dne 29.9. 2011

Přítomni: Tomáš Hrůza, Filip Čeněk, Kateřina Soudková, Tomáš Ruller, Tomáš Hlavenka, Barbora

Lungová, Kaliopi Chamonikola

Omluveni: MgA. Tomáš Lahoda

Nepřítomni: Ondřej Merta

Filip Smetana není doposud zapsaný do studia - není senátor, David Vašina - Erasmus pobyt

v Nimmes do ledna

Hosté: MgA. Armutidisová. MgA. Houser

Program: doplnit

Jednání:

1. Schválení programu: MgA. Lungová navrhuje přesunout schválení zápisu z minulého jednání

na následující schůzi AS FAVU vzhledem k tomu, že zápis není doposud hotov ve finální verzi

a připravený k verifikaci - AS FaVU zasedal minulý týden.

Hlasování: Pro: 6,proti O, zdržel se, 0.

MgA. Lungová dále navrhuje, že by bylo vhodné prodiskutovat stávající praxi, kdy jsou

zveřejňovány zápisy ve verifikované verzi, ale v senátu jsou pozměňovány a schvalovány většinou

až poté. Senátoři tuto změnu podporují.

Usnesení: AS FaVU navrhuje zapracovat do VJŘ změnu procedury zveřejňování zápisů, a to tak,

aby zápisy byly zveřejňovány až poté, co je AS FaVU odsouhlasí.

Hlasování: Pro: 6, proti: O, zdržel se: O.

Dále MgA. Lungová opět připomíná, že do pěti dnů od zasedání AS mohou senátoři zapisovateli

zasílat písemně svá stanoviska k projednávaným bodům. Senátoři diskutovali o podobě zápisu,

zápisy je pro verifikaci možno dodat nejdříve do 5, ideálně do 7 dnů od zasedání AS FaVU, aby

byla před verifikací poskytnuta časová rezerva pro prostudování dokumentu a případnou

konzultaci s dalšími senátory.

2. Slib senátorky PhDr. Kaliopi Chamonikoly, PhD.
Dostavila se budoucí senátorka, AS FaVU přečetla slib a stvrdila jej svým podpisem. Tímto se

stala členkou AS FaVU VUT.

3. Volba místopředsedy AS FaVU VUT.



Volební komise pro volbu předsedy a místopředsedy AS FaVU (zvolena 21.9 ve složení

senátor Tomáš Ruller, Tomáš Hrůza, Filip Čeněk) zajistila hlasovací lístky včetně specifikace

jejich platné úpravy voliči, zajistila podmínky pro tajné hlasování a vydala lístky.

Vydaných lístků: 7, platných lístků: 7,

Pro kandidáta č. 4 (Kaliopi Chamonikola): 6 hlasů, pro kandidáta č.8 (senátor Tomáš Ruller) l

hlas.

Místopředsedou AS FaVU VUT se stává Phdr. Kaliopi Chamonikola, PhD -s přijetím funkce

souhlasí.

4. Doplnění legislativní komise
MgA. Lungová se vzdává funkce předsedy legislativní komise a navrhuje hlasování o doplnění

členů komise. Navrhuje jako další členy komise senátora Tomáše Rullera a senátorku

Kateřinu Soudkovou.

Hlasování o volbě senátora Rullera do legislativní komise:

Pro: 6, proti O, zdržel se 1.

Senátor Tomáš Ruller se stává členem legislativní komise.

Hlasování o volbě senátorky Soudkové do legislativní komise:

Pro: 6, proti O, zdržel se 1.

Senátorka Kateřina Soudková se stává členkou legislativní komise.

5. Nominace kandidáta do Rady vysokých škol
Dostavila se MgA. Irena Armutidisová, která zastupovala FaVU VUT v Brně v právě končícím

období. Podala zprávu o své činnosti, jejíž hlavní obsah spočíval ve stanovování parametrů

RUV, podle nějž budou školy částečně financovány. O práci v Radě vysokých škol projevila

zájem i v dalším období vzhledem k faktu, že parametry RUV budou dále upravovány a

problematiku zná.

Poté si AS FaVU vyslechl stanovisko děkana následovně proběhla rozprava senátorů, kteří

posléze přistoupili k hlasování.

Usnesení: AS FaVU VUT doporučuje MgA. Irenu Armutidisovou jako zástupce FaVU VUT, a to

jako 1. Delegátku do sněmu za fakultu, 2. členku pracovní komise pro umělecké vysoké školy

a 3. komise pro kvalitou vysokých škol a jejich hodnocení.

Hlasování: Pro: 6, proti O, zdržel se 1.

6. Výroční zpráva o činnosti FaVU za rok 2010.
MgA Irena Armutidisová se dotazuje, zda by nebylo možné projednat tento bod nyní, dokud

je na zasedání. Senátoři nemají námitek.

MgA. Armutidisová upozornila senátory na fakt, že povinnost zveřejňovat výroční zprávy má

pouze vysoká škola, nikoliv jednotlivé fakulty. Jen málokterá fakulta má v dnešní době

aktuální zprávy na svých webových stránkách. Senátor Filip Čeněk namítá, že to nemusí

nutně znamenat, že by zpráva neexistovala v tištěné podobě. Senátorka Kaliopi Chamonikola

navrhuje, aby senátoři prodiskutovali svůj postoj k publikování fakultních výročních zpráv:

chtějí ji skutečně? Pokud ano, je dobré si stanovit, k jakým účelům bude sloužit. Senátor

Tomáš Ruller upozorňuje, že výroční zprávy slouží jako jeden z podkladů pro publikace

k výročím školy, kdy se při sestavování doprovodných textů čerpá z výročních zpráv řada

údajů. Senátoři Čeněk a Hrůza upozorňují, že do zprávy nebyly zapracovány opravy, o které

žádali na červencovém zasedání AS FaVU. Rovněž senátor Ruller nalézá řadu chyb týkajících

se jeho uměleckých výstupů.

Senátoři diskutovali o ideálním způsobu, jak chyby odstranit. Navrhnuto je následující:



Usnesení: Senátorka Kateřina Soudková shromáždí od senátorů v horizontu dvou týdnů

výhrady a požadavky oprav, zpracuje jejich seznam, odešle MgA. Armutidisové, ta opravy

zapracuje a předloží senátu tak, aby ten mohl o schválení zprávy hlasovat v horizontu měsíce

od tohoto zasedání.

Hlasování: Pro: 7, proti O, zdržeí se O,

Odešla senátorka Kaliopi Chamonikola.

7. Volby do AS VUT
a. Fakultní volební komise pro volby do AS VUT

MgA. Lungová informovala senátory o oslovení několika potenciálních akademických

pracovníků do fakultní komise. Ti odmítli vzhledem k pracovní vytíženosti. Lungovou

oslovená studentka BcA. Kateřina Valáškova s účastí v komisi souhlasí. MgA. Lungová

navrhuje hlasování o komisi v následujícím složení: MgA. Tomáš Hlavenka, MgA. Tomáš

Hrůza, BcA. Kateřina Valáškova. Všichni navržení s funkcí souhlasí.

Hlasování: Pro 6, proti O, zdržel se O, nepřítomna senátorka Kaliopi Chamonikola

Členy fakultní volební komise se stávají všichni výše navrhovaní.

Komise se sejde v průběhu příštího týdne a zvolí si předsedu, aby tento mohl od děkana

oficiálně převzít seznamy voličů.

b.-Podrobné pokyny pro volby do AS VUT
AS FaVU prodiskutoval Pokyny pro volby do AS VUT pro Fakultu výtvarných umění. Byl

informován MgA. Petrem Dubem, členem AS VUT, o projednání a schválení náhradního

termínu pro volby na FaVU na AS VUT dne 27.9, který schvaluje volby na 7.a.8.11.2011.

Hlasování: Pro 6, proti O, zdržel se 0., nepřítomna senátorka Kaliopi Chamonikola

Pokyny pro volby do AS VUT pro Fakultu výtvarných umění byly schváleny v požadovaném

znění.

Dále senátoři (Ruller, Cenek)vznesli předběžný návrh k předčasnému vyhlášení voleb i do AS

FaVU VUT (funkční období končí za půl roku, v dubnu 2012) vzhledem k faktu, že nyní je

v senátu nadpoloviční většina náhradníků a dle jejich názoru nemá senát již silný a

přesvědčivý mandát. Senátoři souhlasí s projednáním a hlasováním o volbách do AS FaVU na

příštím zasedání.

8. Odměny senátorům.
Senátoři debatovali o způsobu, jakým vyplatit odměny, které v minulosti (do lednového úmrtí

tajemnice paní Bílé) byly vypláceny každý měsíc, letos zatím nebyly vyplaceny.

Usnesení:

AS FaVU odsouhlasuje pro senátory, kteří byli členy As FaVU v období leden - červen 2011

zpětné vyplacení odměn za členství a funkce ve stejné výši a podle stejného klíče, podle

jakého byly tyto odměny vypláceny v roce 2010, přičemž odměny mají zohlednit členství dle

jednotlivých měsíců leden - červen 2011 (vyplatit tedy i senátorům, kteří nyní již nejsou

zaměstnanci FaVU).Odměny budou vyplaceny za období leden - červen 2011.

Hlasování: Pro 6, proti O, zdržel se O, nepřítomna senátorka Kaliopi Chamonikola.

Ostatní body pro časovou tíseň senátorů přeloženy na další zasedání.

9. Stanovení následujícího termínu zasedání:



Usnesení: Další setkání AS FaVU VUT bude 12.10. v 9.00 v místnosti 405.

Hlasování: Pro 6, proti O, zdržel se O, nepřítomna senátorka Kaliopi Chamonikola.

Zapsala: MgA. B. Lungová, 7.10.2Q11

Verifikovala: B Lungová

Volební komise pro volbu předsedy a místopředsedy:

MgA. Tomáš Ruller_

MgA. Filip Čeněk

MgA. Tomáš Hrůza


